



**KENYATAAN TAWARAN TENDER  
MAJLIS DAERAH CAMERON HIGHLANDS**

1. Tender adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia ( CIDB ) dalam gred, kategori dan pengkhususan yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja seperti berikut:-

<b>Nombor Tender Dan Tajuk Projek</b>	<b>Gred, kategori, Pengkhususan, Taraf &amp; Harga</b>	<b>Tarikh, Waktu &amp; Tempat Lawatan Tapak</b>	<b>Tarikh, Waktu &amp; Tempat Tender Ditutup</b>
TENDER MDCH : 1 / 2016  CADANGAN PEMBAIKAN CERUN DI KAWASAN ULU MERAH RINGLET, CAMERON HIGHLANDS, PAHANG DARUL MAKMUR	<b>CIDB</b>  Gred : G4 Kategori : CE Pengkhususan : CE08 DAN CE21 Taraf : TERBUKA Harga : RM300.00	<b>Tarikh/Masa:</b>  Lawatan Tapak : <b>15/8/2016</b> Masa : 10.00 AM  <b>Tempat :</b>  Jabatan Kejuruteraan Majlis Daerah Cameron Highlands	<b>Tarikh/Masa:</b>  Tender tutup: <b>29/8/2016</b> Masa : 12.00 Tengahari  <b>Tempat:</b>  Jabatan Perbendaharaan Majlis Daerah Cameron Highlands

2. Dokumen Tender akan dijual mulai 15/08/2016 sehingga 29/08/2016 pada waktu pejabat di alamat Pejabat Majlis Daerah Cameron Highlands, Tanah Rata,39007 Cameron Highlands, Pahang Darul Makmur. Bayaran bagi dokumen tender hendaklah dibuat dalam bentuk Tunai / Wang Pos / Kiriman Wang Pos / Cek / Bank Draft berpaling dibuat atas nama MAJLIS DAERAH CAMERON HIGHLANDS ( Bayaran ini tidak dikembalikan). Dokumen tender tidak akan dijual selepas tempoh ini.

3. Kontraktor perlu mengemukakan Sijil Pendaftaran Asal yang masih sah tempohnya yang dikeluarkan oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia ( CIDB ), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), dan Pusat Khidmat Kontraktor (jika berkaitan) sebelum dibenarkan mengambil dokumen tender.

4. Tender ini mensyaratkan bahawa hanya penama di dalam Perakuan Pendaftaran Kontrak (PPK) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang boleh menghadiri lawatan tapak dan sesi taklimat tender. Dokumenj Tender akan dikeluarkan kepada wakil-wakil pemborong yang sah sahaja. Untuk maksud ini pemborong dan wakil-wakil pemborong adalah dikehendaki membawa surat wakil dan sijil pendaftaran asal CIDB.

5. Semakan Dokumen Meja Tender boleh dibuat di Pejabat Majlis Daerah Cameron Highlands pada waktu pejabat mulai 15/08/2016 sehingga 29/08/2016. Dokumen tawaran yang telah disempurnakan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat ditulis nama tender di sebelah kiri atas sampul surat dan diserahkan dan dimasukkan ke dalam kotak tender di Jabatan Perbendaharaan, Majlis Daerah Cameron Highlands tidak lewat dari jam 12.00 Tengahari pada 29/08/2016.

Yang Dipertua  
Majlis Daerah Cameron Highlands. ( Tarikh Diiklankan: 01/08/2016)